
WESTLANDVERSTANDIG
'í&gjJz/rJJcrftĮ

Motie uitvoering eerdere toezegging wethouder voor mogelijkheid huisvesting
arbeidsmigranten op de bedrijven

De Raad van de Gemeente Westland in vergadering bijeen op 21 mei 2019; 

Overwegende:

dat bij de behandeling van de WV-, GBW-, LPF-motie in juli 2019 en tijdens de 
behandeling van het Ontwikkelkader in september 2018 en ook nadien -desgevraagd- 
het College tijdelijke kleinschalige huisvesting op de bedrijven van arbeidsmigranten 
mogelijk wilde maken, mits aan strakke voorwaarden voldaan werd;

dat bij de behandeling van het Ontwikkelkader de wethouder aangaf dat het 
Ontwikkelkader tijdelijke kleinschalige huisvesting op de bedrijven niet uitsloot, dus 
onder voorwaarden (weer) mogelijk zou zijn;

dat uit bijgaand krantenartikel blijkt dat het College een ander standpunt lijkt te 
huldigen dan het College I de wethouder expliciet heeft toegezegd I medegedeeld. 
Blijkbaar wijst het College deze oplossing van het huisvestingsprobleem (nog steeds) 
principieel af;

dat tijdelijke kleinschalige huisvesting bij de bedrijven wenselijk is, mits planologisch 
inpasbaar en voldoet aan strikte voorwaarden zoals de voorwaarde dat de betreffende 
tijdelijke arbeidskrachten op het bijbehorende bedrijf werken, maar ook de overige 
voorwaarden zoals bekend;

Verzoekt het College:
Alsnog uitdrukkelijk kenbaar te maken richting derden en ook dat in besluiten op te 
nemen, dat tijdelijke kleinschalige huisvesting op de bedrijven, mits strak 
geconditioneerd volgens regels die in het verleden door de gemeente zijn gehanteerd 
en tijdelijke huisvesting enkel van personen die op het bijbehorende bedrijf werken, 
huisvesting op de bedrijven mogelijk is en die moaeliikheid niet Der definitie uit te

Gaat over tot de orde van de dag.

Namens de fractie van Westland Verstar 
Peter Duijsens

sluiten.
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» Raad van State: Vreemd dat er niet serieus wordt overlegd

‘Huisvesten Polen zaak 
tuinders én gemeente’
De gemeente Westland moet 
samen met tuinders een oplos
sing vinden voor het huisvesten 
van arbeidsmigranten. Dat zei 
staatsraad Silvia Wortmann van 
de Raad van State in Den Haag 
gisteren tijdens een rechtszaak 
tussen amarylliskwekerij Knop- 
pert uit 's-Gravenzandė en de 
gemeente Westland.

Fred Vermeer 
Westland

Westland wil Knoppert geen ver
gunning geven voor een reeks 
wooncontainers waarin de tuinder 
tachtig arbeidsmigranten huisvest 

Volgens de Raad van State zal de 
gemeente Westland, als ze de glas
tuinbouwbedrijven niet wil verja

gen, serieus werk moeten maken 
van het vinden van eeņ oplossing 
voor de huisvestingsproblemen 
rond arbeidsmigranten „Wilt u die 
boodschap aan het gemeentebe
stuur oveŕbrengen, want een paar 
rechterlijke uitspraken zullen het 
probleem niet oplossen”, ver
trouwde staatsraad Wortmann Erik 
Knoppert tóe.

Afhankelijk
Woordvoerders van de gemeente 
Wesdand maakten duidelijk dat 
Westland geen migrantenhuisves
ting op de bedrijven wil om geen 
dubbele afhankelijkheid te creëren. 
„Westland wil niet dat werknemers 
zowel voor hun werk als voor hun 
huisvesting afhankelijk zijn van de
zelfde werkgever. Want een tuin

der verdient ook veel geld aan huis
vesting.”

Volgens Knoppert valt dat reuze 
mee en willen al zijn werknemers 
uit Qost-Europa maar al te graag op 
zijn bedrijf wonen en niet elkedag 
uren reizen om te kunnen werken.

De staatsraad stelde daarop vast 
dat het huisvestingsprobleem in 
Westland veel omvangrijker is dan 
dit conflict tussen Knoppert en de

Ook ambtenaren zjjn 
bereid mee te denk
en. Het stopt bÿ de 
laag daarboven
-Erik Knoppert

gemeente alleen. „Ik vind het 
vreemd dat Westland en de tuin
ders niet serieus overleggen over 
oplossingen.”

Knoppert zegt altijd te willen 
praten. „Ook gemeenteambtenaren 
zijn bereid om mee te denken, maar 
het stopt bij de laag daarboven”, 
zegt de tuinder, die ook zijn plan
nen met een leegstaand kantoor 
aan de Monsterseŵeg in ’s-Graven- 
zande getorpedeerd zag worden. 
De ’s-Gravenzander zegt dat ar
beidsmigranten huisvesten in 
wooncontainers de enige mogelijk
heid is om zijn kwekerij rendabel te 
kunnen runnen.

De Raad van State doet binnen 
enkele weken uitspraak Over de 
staande units op het terrein van 
Knoppert in ’s-Giavenzandc.


